
Minister Ben Weyts investeert in  
Vrije Basisschool De Zandloper
Vlaams minister van Onderwijs 
Ben Weyts investeert 42.335 euro in 
Vrije Basisschool De Zandloper in 
Nijlen. Met dat geld plaatsen we een 
brandmeldinstallatie en krijgen de zes 
klassen van de lagere school een 
akoestisch plafond.

Drie miljard euro

“Onze kinderen willen een kwaliteits-
volle plaats”, zegt minister Weyts. “Dus 
investeren we tijdens de huidige regeer-
periode drie miljard euro in school-
infrastructuur. Dat is vijfhonderd 
miljoen euro meer dan tijdens de vorige 
regeerperiode, toen de inhaalbeweging 
werd ingezet.” 

Bouwen of verbouwen

Schoolbesturen kunnen dat geld 
gebruiken voor bouw- of verbouwings-
werken. “Als ouders straks weer aan de 
schoolpoort staan, dan beseffen ze al 
te goed dat investeren in scholenbouw 
gelijkstaat met investeren in onderwijs-
kwaliteit, in onze kinderen én in de 
toekomst”, zegt minister Weyts.

Goed nieuws voor Nijlen

En er is ook goed nieuws voor Nijlen. 
Minister Weyts  investeert via het 
Agentschap voor Infrastructuur in het 
Onderwijs (AGION) 42.335 euro in de 
Vrije Basisschool De Zandloper. Dat 
geld zal goed gebruikt worden!

Beste inwoner

Het was een lange en warme zomer. 
We hebben kunnen genieten van BBQ’s, 
feestjes en een welverdiende vakantie 
met de nodige ontspanning. Maar  
wanneer u dit leest hebben we  
waarschijnlijk al enkele koude en  
gure herfstdagen achter de rug. 

De onzekere tijd waarin we leven, de 
prijsstijgingen, de mogelijke vierde  
coronagolf, … die omstandigheden 
maken het me niet gemakkelijk om  
een positief voorwoord te schrijven. 
Maar ik ben er zeker van dat we er  
gaan doorkomen, sterker dan voorheen.

Onze partij blijft ijveren voor een betere 
en veiligere mobiliteit en voor propere 
wegen en fietspaden. En we blijven ons 
verzetten tegen zwerfvuil en tegen de 
wildgroei van verkavelingen. Voor de 
N-VA mag ons dorp een dorp blijven. En 
u, de Nijlenaar, komt op de eerste plaats.

In het najaar organiseert onze afdeling 
enkele activiteiten. We hopen van harte 
om u daar te ontmoeten. Wist u trouwens 
dat we elke eerste zaterdagvoormiddag 
van de maand de deur van ons lokaal 
openzetten voor al onze inwoners? Ook 
voor u! Heeft u een vraag, een suggestie, 
of is er iets waarmee we u kunnen helpen? 
Kom dan gerust eens langs. U bent 
welkom!

Tot snel!

Jan Verbraecken
Voorzitter  

N-VA Nijlen

Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 

Dankzij de steun van minister 
Weyts krijgt De Zandloper 
een brandmeldinstallatie en 
zes akoestische plafonds

Bestuur heeft eindelijk oor naar voorstel N-VA
N-VA Nijlen heeft al meermaals voorgesteld 
dat de gemeente een nieuwjaarsborrel 
zou organiseren. Omdat het coronavirus 
roet in het eten gooide, organiseerde het 
gemeentebestuur dit jaar op zaterdag 2 juli 
een zomerevenement met gratis drank en 
frietjes voor elke inwoner. Iedereen genoot 
van de gezellige sfeer. 
Wij hopen dat het volgende evenement 
een nieuwjaarsborrel zal zijn!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Nijlen
www.n-va.be/nijlennijlen@n-va.be N-VA Nijlen
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Nijlen, staar u niet blind 
op het mobiliteitsplan
Voor de zomer stelde het gemeentebestuur het  
mobiliteitsplan voor. Dat gebeurde met veel toeters 
en bellen. De opmaak van dat mobiliteitsplan door 
een studiebureau heeft de gemeente veel geld gekost. 
De N-VA vraagt zich af of het wel volledig uitvoer-
baar is en is bang dat het de aandacht afleidt van 
de dringende en noodzakelijke ingrepen in onze 
gemeente.

We hopen alleszins dat het gemeentebestuur zich niet 
zal blindstaren op het mobiliteitsplan. Want dan 
bestaat het gevaar dat de kleine ingrepen die dringend 
nodig zijn uit het oog verloren worden. N-VA Nijlen 
heeft geen duur mobiliteitsplan nodig om te weten 
welke de knelpunten zijn en om te zien wat er moet 
veranderen. Een aantal concrete suggesties.

•  De varkensruggen aan de Lindekensbaan zijn 
stuk en verschoven. Herstel die terug in hun 
oorspronkelijke staat.

•  Verwijder het onkruid van de fietspaden zodat 
die optimaal benut kunnen worden. Zeker 
nu veel fietspaden te smal geworden zijn 
voor onze veranderende mobiliteit met steps, 
bakfietsen, speedpedelecs, …

•  De stroken naast de weg waarvan de gemeente 
eigenaar is moeten – indien mogelijk –ingezet 
worden voor fietspaden.

•  De situatie aan de Paashoekstraat moet een 
definitieve oplossing krijgen.

•  Beperk de maximum toegelaten snelheid 
tot 50 kilometer per uur op het lange rechte 
stuk van de Herenthoutsesteenweg vanaf de 
hondenclub tot de Schomse Velden.

•  Hang de verkeersborden voldoende hoog op 
voet- en fietspaden.

•  Maak een echt rondpunt aan de 
L.Gewatstraat-Elsendonkstraat-Bremweg.

•  Plaats een spiegel aan het kruispunt School-
straat-Bevel Dorp.

•  Plaats een spiegel in de Heuvelstraat ter 
hoogte van de Paddekotseheide.

•  Schaf de parkeerplaatsen of de voorrang van 
rechts af op het einde van de Oude Bevelse-
steenweg.

•  Geef het fietspad van de Torenvenstraat een 
kleurtje.

•  Plaats een duidelijke stopstreep ter hoogte 
van café Torenven. Nu stoppen de auto’s 
dikwijls voorbij de stopstreep.

•  Los de parkeerprobleem in de Gebr. Van 
Raemdonckstraat op.

•  Verbeter de zichtbaarheid aan het kruispunt 
L.Gewatstraat-Bouwelsesteenweg.

•  Het verkeersbord aan de pendelparking Molen-
straat staat verkeerd. Doe daar iets aan.

•  Overdrijf niet met het aantal fietsstraten. Voer 
enkel een fietsstraat in waar dat nodig is. 
Zoek eventueel alternatieven.

•  Sluit enkel weloverwogen wegen en spoor-
overgangen af.  

•  Evalueer de proefopstelling in samensprak 
met de inwoners van Bevel. 

De fietspaden moeten onkruidvrij zijn 
om de volledige breedte ervan te 
kunnen benutten

Een spiegel aan de Paddekotseheide 
zou de veiligheid verhogen

De varkensruggen van de Lindekens-
baan zijn stuk en verschoven

Op een stuk van de Herenthoutse-
steenweg moet de maximum  
toegelaten snelheid beperkt worden  
tot 50 kilometer per uur
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Geen zwemmers meer 
tijdens schooluren
Omwille van het nijpende tekort aan 
redders heeft het gemeentebestuur beslist 
om tijdens de schoolweken het zwembad 
tijdens de schooluren te sluiten voor het 
publiek. Dat betekent concreet dat de 
Nijlenaar op schooldagen overdag enkel 
nog op woensdagnamiddag kan gaan 
zwemmen.

’s Avonds en in het weekend kan er wel 
gezwommen worden. N-VA Nijlen heeft
begrip voor de beslissing, maar vindt het 
spijtig dat de zwemmogelijkheden voor onze 
inwoners op die manier beperkt worden.

Onze inwoners kunnen enkel nog zwemmen 
op woensdagnamiddag, ‘s avonds of tijdens 
het weekend 

De Poemp stopt na veertig jaar
Met spijt vernamen we dat het tijdschrift De Poemp niet meer zal verschijnen. In De 
Poemp stonden artikels over de Nijlense geschiedenis. De drijvende kracht achter 
het tijdschrift is Walter Caethoven. Hij moet er om gezondheidsreden spijtig genoeg 
mee stoppen. We danken Walter en zijn medewerkers voor de vele mooie verhalen 
die we mochten lezen.

Het einde van een tijdperk: De Poemp zal niet meer verschijnen

Nieuw gemeenteraadslid: CHARLOTTE BATS
Charlotte Bats heeft de eed afgelegd als nieuw gemeenteraadslid. Ze vervangt Joris De 
Bondt die ontslag nam. 

Nadat de eerste opvolger Jinse Van den Bogaert besloot om niet te zetelen, vervolledigt 
Charlotte als tweede opvolgster de gemeenteraad. Zij is parlementair medewerker van 
Vlaams Parlementslid Tine van der Vloet.

Charlotte Bats vervangt Joris De Bondt in de gemeenteraad

Mogelijke PFAS-vervuiling in Nijlen
In april 2022 vernamen we dat er drie locaties in onze gemeente mogelijk 
vervuild zijn met PFAS. Het gaat over de fabrieksterreinen van Artilat, het 
oefenterrein van de brandweer aan de Kerkstraat en het grasveld aan de 
O.L.V.-kerk in de Klokkenlaan.

Schepen Tom Covents zei destijds in de pers zo snel mogelijk uitsluitsel over 
de zaak te willen. Vijf maanden later vroeg gemeenteraadslid Stijn Lemmens 
naar de resultaten van het onderzoek want het bleef de hele tijd stil rond dat 
onderwerp. 

Wachten op resultaten

Volgens schepen Covents is 
er voor de drie plaatsen een 
onderzoek opgestart en wer-
den er grondstalen genomen. 
De resultaten van het onder-
zoek zijn nog niet beschik-
baar doordat er ‘waarschijn-
lijk’ heel veel onderzoeken 
lopende zijn. 

N-VA Nijlen vraagt om toch 
te informeren waarom het zo 
lang duurt. Of is de vervuiling 
dan toch niet zo erg als eerst 
gedacht werd? 

Onderzoek PFAS is nog bezig. 
Kunnen onze kinderen hier nog 
veilig spelen?
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Strook Zwanestraat: doe er 
iets mee
Gemeenteraadslid Jan Verbraecken vroeg tijdens de 
gemeenteraad wie de eigenaar is van de twee meter brede 
strook aan de rechterkant van de Zwanestraat, komende 
van de  Broechemsesteenweg tot aan de Boerke Naasstraat. 
Die strook is een ‘mannekesblad’ met veel verschillende 
verhardingen. Jan stelde de vraag of daar een voet- of  
fietspad kan aangelegd worden. 

Momenteel is er in de Zwanestraat een fietspad aan een kant 
van de straat. Een fietspad aan beide kanten zou uiteraard 
veiliger zijn. Schepen Victor De Groof antwoordde dat de 
gemeente de eigenaar is van de betreffende strook. En dat  
de gemeente nog dergelijke stroken in eigendom heeft.  
Hij stelde voor om Jans voorstel te bespreken in de volgende 
commissie Mobiliteit om tot een uniforme oplossing te  
komen. Wordt vervolgd.

Schade aan dak githo
Tijdens de zomervakantie stortte een deel van 
het dak van het githo in. De oorzaak? Betonrot. 
N-VA Nijlen vraagt hoe dat kon gebeuren. 
Worden de middelen die het githo van de 
gemeente ontvangt gebruikt om de bestaande 
gebouwen te onderhouden en te controleren?

Gelukkig was het zomervakantie toen het gebouw 
instortte, en was de school gesloten. Het verhaal 
zou veel dramatischer geweest zijn moest zich 
dat tijdens het schooljaar afgespeeld hebben. De 
N-VA vraagt zich af of de gemeente de middelen 
voor de school wel goed besteedt, want we krijgen 
de indruk dat de gebouwen verwaarloosd worden. 
De schoolgaande jeugd van Nijlen verdient beter. 

Fractievoorzitter Ymke Govaerts kreeg als ant-
woord dat er genoeg middelen zijn, dat de gebou-
wen wel degelijk geïnspecteerd worden en dat de 
instorting niet te voorspellen was. Op de vraag of 
er een verband bestaat tussen het betonrot van de 
school en dat van het zwembad antwoordde de bevoegde schepen dat er  
vroeger minderwaardig beton gebruikt werd. Het gevolg? Er treedt roest op en het beton brokkelt af door uitzetting. 

Het gemeentebestuur bevestigde een inspectieronde te doen langs de andere gebouwen, en beweert dat er op het eerste gezicht geen  
andere gebouwen met gevaar voor betonrot zijn. We stellen vast dat een deel van de Nijlense gemeentelijke gebouwen een  
opknapbeurt kunnen gebruiken. De burgemeester antwoordde dat er veel geïnvesteerd wordt in nieuwe gebouwen. Maar dat  
betekent volgens N-VA Nijlen niet dat men daarom de oude gebouwen moet verwaarlozen. 

Een deel van het dak stortte in door betonrot

De gemeente is eigenaar van verschillende stroken langs de 
straat. Waarom geen fiets- of voetpaden aanleggen?

www.n-va.be/nijlen
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Kaas-en-wijnavond
Zaterdag 22 oktober vanaf 19 uur 
Zaal Kempenland

Keuze tussen kaas- of charcuterieplank.

Kinderen tot 10 jaar: gratis.  
Jongeren van 10 t.e.m. 16 jaar: 12 euro. 
Volwassenen: 25 euro all-in

Uw inschrijving is pas definitief nadat wij uw betaling 
hebben ontvangen op BE85 3632 0641 2606 met de 
vermelding van het aantal personen.

Inschrijven kan via de website van N-VA Nijlen of bij 
Tom Leemans (thomas.leemans@n-va.be). Graag met 
vermelding of u kaas of charcuterie wenst. 

BBQ op 11 juli
We vierden 11 juli met onze 
traditionele barbecue.

Maak kennis met onze bestuurs- en  
gemeenteraadsleden
Nu de pandemie achter de rug is, willen we het contact met onze leden en 
sympathisanten weer aanhalen. We willen weten hoe het met u gaat. En we 
willen luisteren naar uw frustraties of bekommernissen en naar uw ideeën en 
suggesties. Daarom zetten we de eerste zaterdagvoormiddag van de maand de 
deuren van Café Kempenland open. Dat is aan de Herenthoutsesteenweg 53. 

Heeft u een vraag, een idee of een suggestie? Wilt u onze afdeling beter leren 
kennen? Of wilt u gewoon gezellig iets drinken? Niet twijfelen! U bent welkom 
elke eerste zaterdag van de maand tussen 10 en 12 uur. Er zijn elke maand een 
aantal bestuurs- en/of gemeenteraadsleden aanwezig. De koffie staat klaar!

Kom kennismaken met 
onze afdeling en geniet  
van een lekkere kop koffie 
en een luisterend oor

Zomerfeest 2022
Op 2 juli organiseerde de N-VA haar groot zomerfeest.  

Dat deed onze partij ter vervanging van de jaarlijkse  
nieuwjaarsreceptie die omwille van corona niet doorging.  

Na de toespraken barstte het feest los.

Stijn Lemmens was een van de talrijke aanwezigen uit Nijlen 

Spreker: Bert Wollants 
energiespecialist van de N-VA

Eindejaarsreceptie
Zaterdag 10 december om 19 uur 
Zaal Kempenland

Spreker: onze  
nieuwe nationale  

ondervoorzitster Lieve 
Truyman uit Temse

Stafke was aanwezig op onze barbecue Els van Doesburg was onze gastspreker

nijlen@n-va.be



Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


